
PROTOKÓŁ  Nr 3/2011
          z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia

 z dnia  7 stycznia 2011r.

Obecni:

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji
2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego
3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji
4. Stefan Mikiciuk          - Członek Komisji
5. Kamil Laskowski          - Członek Komisji

Zaproszeni goście:
1. Grażyna Roszczyk – inspektor ds oświaty.

Porządek:
1. Przyjęcie protokołu nr 2/2010 z poprzedniego posiedzenia komisji.
2. Informacja o spotkaniach kulturalnych w okresie od 28.12.2010r do 
7.01.2011r.
3. Obecna sytuacja w szkolnictwie – obowiązek szkolny 5-latków.
4. Sprawy różne.
Proponowany porządek został przyjęty.
Ad 1.
Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia odczytał protokół 
sporządzony z poprzedniego posiedzenia komisji z dnia 28 grudnia 2010r. Radni 
zapoznali się z treścią protokołu i protokół został przyjęty jednogłośnie.
Ad 2.
Informacja o wydarzeniach kulturalnych od 28.12.2010r. do 7.1.2011r.,  
w których uczestniczyli radni Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia.
29.12.2010r. - otwarcie sezonowego lodowiska „Biały Orlik” w Tłuszczu.
02.01.2011r. - Kolędowanie Chóru Lux Mea w Kościele pod wezwaniem 
Przemienienia Pańskiego w Tłuszczu.
03.01.2011r. - zebranie Terenowego Koła Pszczelarzy.

Ad 3.
Komisja zapoznała się z wnioskiem skierowanym przez Komisję Budżetu i 
Inwestycji, która zwraca się do Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia o 
przeprowadzenie wizji lokalnej w Szkole Podstawowej w Tłuszczu wspólnie z 
dyrektorem szkoły i Panią inspektor ds. oświaty w gminie w celu zapoznania się 
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z sytuacją lokalową w szkole – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
Komisja w pełnym składzie z Panią Roszczyk uda się na wizytację i rozmowę z 
dyrektorem do Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II po zakończonych 
obradach komisji.
Pani Grażyna Roszczyk poinformowała, iż według Ustawy z dnia 19 marca 
2009 roku o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz o zmianie niektórych 
ustaw – załącznik nr 2 - w roku szkolnym 2011/2012 dzieci urodzone w roku 
2005, które nie rozpoczęły spełniania obowiązku szkolnego, mają obowiązek 
odbyć roczne obowiązkowe przygotowanie przedszkolne w przedszkolu, 
oddziale przedszkolnym zorganizowanym w szkole podstawowej lub w innej 
formie wychowania przedszkolnego. 
Pani Inspektor podała radnym dane dotyczące warunków lokalowych 
poszczególnych szkół, które ustalone zostały na ostatniej naradzie z 
dyrektorami:
Mokra Wieś – zostanie stworzona klasa łączona z 5 i 6 latków i będą odbywały 
się zajęcia w 1 izbie lekcyjnej, choć sala ta jest zbyt mała, lecz na to chwilę 
rozwiązuje problem.
Postoliska – będą utworzone 3 lub 4 oddziały „zerowe”, być może zostanie 
wprowadzona dwuzmianowość zajęć.
Kozły – nie ma zastrzeżeń.
Jasienica – nie ma zastrzeżeń.
Stryjki – jeśli wejdzie kolejna grupa zerówki, to nie będzie miejsca na 
zorganizowanie dla niej zajęć, gdyż jest to jedyna szkoła, do której uczniowie są 
dowożeni, a przy dwuzmianowości podwyższą się koszta dwukrotnie dowozu 
dzieci (koszt ok. 30 000,00zł). Dyrektor poinformował również, że jest inna 
ewentualność, gdyż jest w budynku szkoły mała salka gimnastyczna, którą 
można byłoby doposażyć (koszt ok. 15 000,00zł) i wtedy spełniałaby warunki 
potrzebne do nauczania dodatkowej grupy.
Tłuszcz – po odbytych rozmowach Pani Roszczyk z dyrektorem Przedszkola 
Samorządowego „Baśniowa Kraina” P. Mirkowską oraz dyrektorem Szkoły 
Podstawowej im. Jana Pawła II w Tłuszczu P. Krysikiem zaproponowano, by 4 
grupy 6 latków uczyły się w szkole i dodatkowo 2 grupy pięciolatków, a dwie 
pozostałe grupy 5-latków zostałyby w przedszkolu. W związku z tym potrzeba 
jest wygospodarowania środków finansowych na doposażenie kolejnej sali 
lekcyjnej. Oprócz tych grup w Przedszkolu Samorządowym zostają trzy grupy 
4-latków i dwie grupy 3 latków. Przez odgórny obowiązek szkolny dla dzieci 
urodzonych 2005r. od 2012 roku będzie osiem klas pierwszych, więc dyrektor 
Krysik, będzie musiał wszystkie te klasy przyjąć.

Pan Robert Szydlik zwrócił się z pytaniem do Pani inspektor, czy jeśli w 
przyszłości przeniesie się klasy zerowe do przedszkola to czy rozwiąże to 
problem? Rozpatruje się powstanie drugiego przedszkola samorządowego na 
osiedlu Kolejowa, być może Gminie Tłuszcz uda się przejąć opustoszały 
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budynek wraz z terenem, uregulować stan prawny i doprowadzić go stanu, który 
spełniałby warunki na utworzenia przedszkola.

Pani Roszczyk po wysłuchaniu wypowiedzi Pana Szydlika stwierdziła, iż taki 
bieg sprawy rozwiązałby ten problem.

Pan Kamil Laskowski zapytał Panią Roszczyk ile obecnie jest klas zerowych w 
Tłuszczu.

Pani Roszczyk – obecnie są cztery oddziały sześciolatków.

Pan Sasin dodał, iż już w czasie poprzedniej kadencji radni składali wniosek o 
utworzenie przedszkola na osiedlach Norwida, Klonowa lub Kolejowa.

Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia wnioskuje, aby poczyniono wszelkie  
procedury formalnego przejęcia terenu pod utworzenie przedszkola na osiedlu  
Kolejowa wraz z pełną dokumentacją dotyczącą utworzenia placówki  
przedszkolnej oraz aby wszystkie wydziały Urzędu bezpośrednio związane z  
wspomnianymi procedurami współpracowały ze sobą. Komisja uważa, że  
wniosek powinien zostać rozpatrzony w trybie pilnym.

Komisja opowiada się za wnioskiem jednogłośnie.

Ad 4. 
Pani Roszczyk zasygnalizowała również radnym, iż pojawił się problem z 
użytkowaniem lodowiska przez dzieci i młodzież szkolną. Chodzi głównie o 
brak  łyżew. Dyrektorzy szkół z terenu Gminy Tłuszcz mają przeprowadzić 
rozmowy z Radami Rodziców, aby z funduszy szkolnych zakupiono po kilka par 
łyżew, aby dzieci w czasie ferii mogły korzystać z lodowiska. Takie właśnie 
kroki zostały poczynione przez dyrektora Gimnazjum w Tłuszczu i udało się 
zakupić 30 par łyżew i uczniowie będą mogli korzystać w ramach zajęć w-f'u 
przed godz. 15.00 z lodowiska.

Pan Włodzimierz Fydryszek stwierdził, iż jest to najrozsądniejsze rozwiązanie, 
aby łyżwy były na stanie w szkole, gdyż otworzenie wypożyczalni i 
prowadzeniakonserwacji łyżw nie jest tak prostą sprawą.

Pani Roszczyk poinformowała również, że w czasie zimowych ferii będą 
organizowane zajęcia dla dzieci przez placówki oświatowe.

Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia wnioskuje, aby na nowo powstałym 
lodowisku powstało nagłośnienie. 
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Komisja popiera wniosek jednogłośnie.

Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia wnioskuje, aby działająca Świetlica w  
miejscowości Dzięcioły przeszła w struktury ( w zarządzanie przez) Centrum 
Kultury.

Komisja popiera wniosek jednogłośnie.

Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia wnioskuje o zobowiązanie burmistrza  
Pawła Marcina Bednarczyka do wyjaśnienia kwestii korzystania z sali sportowej  
przy Zespole Szkół w Tłuszczu przez grupy zorganizowane (dzieci, młodzież i  
dorosłych) w tygodniu i weekendy nieodpłatnie.

Komisja popiera wniosek jednogłośnie.

Radny Włodzimierz Fydryszek wnioskuje o zakup apteczki w trybie pilnym, i aby  
została przekazana na wyposażenie lodowiska oraz o konieczne przeszkolenie  
pracującego tam pracownika w udzielaniu pierwszej pomocy jak najszybciej.

Komisja popiera wniosek jednogłośnie.

Pan Stefa Mikiciuk poinformował, iż Chór Lux Mea będzie prezentował kolędy 
w czasie Mszy Św. w niedziele:
09.01.2011r. - godz. 12.00 – Kościół w Postoliskach
16.01.2011r. - godz. 12.00 – Kościół w Jasienicy.

Pisma korespondencyjne:
1. Wniosek nr 1 złożony przez radnego Henryka Wójcika z dnia 

30.11.2010r., zarejestrowany w dzienniku korespondencyjnym w dniu 
4.01.2011r. złożony do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Tłuszczu w 
sprawie zabezpieczenia środków finansowych na wykonanie, 
zainstalowanie urządzeń zabezpieczających przejazd kolejowy w 
Chrzęsnem, wyposażenie go w zapory i światła, kategoria B – załącznik 
nr 3 do niniejszego protokołu.

Komisja zapoznała się z treścią pisma.
2. Wniosek nr 2  złożony przez radnego Henryka Wójcika z dnia 

30.11.2010r., zarejestrowany w dzienniku korespondencyjnym w dniu 
4.01.2011r. złożony do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Tłuszczu w 
sprawie zabezpieczenia środków na wybudowanie brakującego odcinka 
ulicy Tłuszczańskiej z nawierzchnią asfaltową na gruntach pozyskanych 
od PKP i połączenie jej z ulicą Przemysłową w Tłuszczu – załącznik nr 4 
do niniejszego protokołu.

Komisja zapoznała się z treścią pisma.
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3. Oferta szkolenia pt. Szkolenie podstawowe dla nowo wybranych radnych 
do rady samorządów gminnych” - załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu.

Komisja zapoznała się z treścią oferty szkoleniowej.

Następne posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia zostało ustalone na 
dzień 21 stycznia 2011r. o godz. 11.00.

Na tym protokół zakończono. Przewodniczący Komisji
Tadeusz Sasin

*Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy
*Data utworzenia dokumentu: 13.1.2011r.
*Data publikacji: 24.01.2011r. 11:07:14
*Publikował: Tomasz Kujawa
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